
Oświadczenie złożone 

przez senatora Beniamina Godylę 

na 51. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 października 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z nowym rozkładem jazdy pociągów PKP Intercity, który ma obowiązywać od grudnia 

2022 r., oraz licznymi prośbami i skargami ze strony mieszkańców apeluję o zwiększenie liczby pociągów, 

które mogłyby przejeżdżać przez stację Kędzierzyn-Koźle. Przywrócenie w rozkładzie połączeń z Kędzie-

rzyna-Koźla do Warszawy, Krakowa, Przemyśla, Gdyni i Szczecina postulowały na początku roku także 

władze samorządowe, ale prośby te nie zostały uwzględnione w nowym rozkładzie jazdy. 

Uprzejmie proszę o szczegółowe zajęcie się tą sprawą i przywrócenie połączeń dalekobieżnych mieszkań-

com tego ponad 50-tysięcznego miasta. 

Z wyrazami szacunku 

Beniamin Godyla 
 


